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　　1、摘一片雪花，把祝串成洁白的树挂，为你的生日奉献一朵亮丽的心花。
　　Pick up a snowflake, and wish you a bunch of white trees to make a beautiful flower for your birthday.
　　2、祝你在每个成长的日子里都开开心心！生日快乐！
　　I wish you happiness in every growing day! Happy birthday!
　　3、我亲爱的女儿，你是妈妈最亲的人，妈妈祝福你生日快乐，永远幸福快乐。
　　My dear daughter, you are the closest person to my mother. My mother wishes you a happy birthday and happiness forever.
　　4、甜甜的蛋糕，甜甜的祝福，轻柔的烛光，深深的祝福。生日快乐！
　　Sweet cakes, sweet wishes, gentle candles, deep blessings. Happy birthday!
　　5、朋友，在这美好的日子里，紧握属于你的幸福。祝你生日快乐！
　　Friends, in this beautiful day, grasp your happiness. Happy birthday to you!
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　　1、在这特殊的日子里，我想说我真高兴，时光没有改变我们的友谊，祝你生日其乐无穷。
　　In this special day, I want to say I\'m glad time hasn\'t changed our friendship, happy birthday to you an endless enjoyment.
　　2、每个生灵的诞生都给这个多彩的世界添加了一道颜色，而你是最亮丽的一笔。祝你生日快乐！
　　Each creature\'s birth adds a color to this colorful world, and you are the most beautiful、Happy birthday to you!
　　3、正如玫瑰逗人喜爱，愿你的生日带给你愉快，因为你是最可爱的妹妹，祝生日快乐！
　　As the rose cute, I wish you a happy birthday, because you are the most lovely sister, I wish Happy birthday!
　　4、值得记念的日子，原世界因为有了你而更加美好，生日快乐。
　　Memorable days, the original world because of you and better, happy birthday.
　　5、我在那盛开的兰花瓣上写出对你无穷的思念与祝福，祝你生日快乐！
　　I write my endless thoughts and blessings to you on the blooming orchid petal and wish you a happy birthday!
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　　1、Today teachers wish you grow up quickly, tomorrow you will wish children health and happiness! Happy birthday!
　　今天老师祝福你们快快长大，明天你们将祝福孩子健康幸福！生日快乐！
　　2、May your every birthday make life more beautiful, I wish you a very happy birthday!
　　愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐！
　　3、May you be like a seed, bravely break through the sand and stretch the green buds out of the ground and point to the sky! Happy birthday!
　　愿你像颗种子，勇敢地冲破泥沙，将嫩绿的幼芽伸出地面，指向天空！生日快乐！
　　4、Although I cannot spend this special day with you, I wish you a happy birthday in a distant place!
　　我虽然不能陪你度过今天这个特别的日子，在遥远地方，我一样祝福你生日快乐！
　　5、Son, another year old. May your birthday be filled with joy and everything go smoothly!
　　儿子，又长了一岁，愿你的生日充满欢快，事事顺得朝前迈！
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　　1、Each birthday is a milestone we touch along life\\\'s way. May your birthday be happy in more ways than one.
　　每个生日都是我们人生之旅的一个里程碑，愿你的生日百事顺意。
　　2、Wishing you a happy birthday! May the best and loving things be some of the joy your birthday brings.
　　祝你生日快乐!愿生日带给你的欢乐中蕴涵着一切美好!
　　3、Warm wishes on your birthday. I send along my love and affection for you as well as a small gift. Take care!
　　热烈祝贺你的生日，捎给你我对你的爱，也寄去一件小礼物，多保重!
　　4、Happy birthday. May gladness fill your every hour on this special day.
　　生日快乐!愿这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
　　5、Affectionate birthday greetings. Birthday means a new beginning and a new chance to take hold on life.
　　在你生日之际，向你致以亲切的祝贺。生日意味着一个新的开端，意味着重新把握生活的机会。
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　　1、I sincerely feel a grateful interest in each return of this happy anniversary. Send you a birthday card and the accompanying gift is a token of my best wishes for your success and happiness.
　　每到你的生日，我都十分快乐。送上一张生日卡和一件礼物，略表心意。祝事业成功、生活幸福!
　　2、My heartiest birthday greetings to you, a feeling much warmer than anybody can know. Best wishes for everything your heart desire in the year.
　　我诚挚的生日祝福，情深意重，祝你在未来的一年里，心想事成!
　　3、Let me join all your other friends in wishing you a happy birthday. Today specially belongs to you. Take this chance to enjoy yourself in everything you do.
　　让我与你的朋友们一道共庆你生日快乐，今天属于你，祝你欢欢喜喜!
　　4、My special wish may bring you health, luck and happiness each minute! Hope it really proves to be the nicest birthday you have spent.
　　给你我特别的祝福，愿它每分每秒都带给你健康、好运和幸福。希望这是你度过的最美好的生日!
　　5、Warmest wishes that your birthday holds nothing but the best. The finest things in life today and every day!
　　热烈祝贺你的生日，愿生日中最美好的一切属于你!
本DOCX文档由 www.zciku.com/中词库网 生成，海量范文文档任你选，，为你的工作锦上添花,祝你一臂之力！
